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 Protokół Nr 5/2024 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa  

i Ochrony Środowiska  

z dnia 20 listopada  2024 roku  

 

Punkt 1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

 

Pan Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i 

Ochrony Środowiska, które rozpoczęło się o godzinie 16.00. Następnie powitał 

członków Komisji oraz gości uczestniczących w posiedzeniu Komisji. 

 

Stan 4/5 

 

W posiedzeniu udział wzięło 4 członków Komisji: 

1. Pan Henryk Flis – Przewodniczący Komisji 

2. Pan Krzysztof Skórski – Wiceprzewodniczący Komisji 

3. Pan Marek Kołtun – Członek Komisji 

4. Pan Mariusz Socha- Członek Komisji 

 

Nieobecny Pan Radny Stefan Stachula 

 

Protokołowała Dorota Huber 

 

Punkt 2. Zatwierdzenie porządku obrad 

 

Pan Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu Nr 4 z 23 października 2024 roku. 

4. Zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu na 2025 r. 

5. Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej. 

6. Opracowanie planu pracy Komisji na 2025 rok. 

7. Sprawy bieżące. 

8. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Pan Radny  zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku posiedzenia. Wobec 

braku uwag zapytał, kto z Członków Komisji jest za przyjęciem zaproponowanego 

porządku posiedzenia.  

 

„za” głosowało – 4 radnych, 

„przeciw” – brak, 

„wstrzymało się” – brak. 
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Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 4 głosami „za” braku głosów 

„przeciw” oraz braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła zaproponowany porządek 

posiedzenia Komisji.  

 

Punkt 3. Przyjęcie protokołu Nr 4 z 23 października 2024 roku  

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że protokół został udostępniony  

w systemie eSesja, następnie zapytał, czy są uwagi do protokołu. Wobec braku uwag 

zapytał kto jest za przyjęciem protokołu Nr 4 z 23 października 2024 roku. 

 

„za” głosowało – 3 radnych, 

„przeciw” – brak, 

„wstrzymało się” – 1 radny. 

 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 3 głosami „za” braku głosów 

„przeciw” oraz 1 głosie „wstrzymuję się” przyjęła protokół nr 4 z 23 października 

2024 roku. 

 

Punkt 4. Zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu na 2025 r. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że materiały zostały udostępnione  

w systemie eSesja. Następnie poprosił Panią Iwonę Szymańską Skarbnika Powiatu  

o przedstawienie projektu budżetu Powiatu na 2025 rok.  

 

Pani Skarbnik poinformowała, że jeżeli chodzi o Komisję Rolnictwa, Leśnictwa  

i Ochrony Środowiska, w budżecie zaplanowane zostały środki na leśnictwo w kwocie 

10 000 zł z przeznaczeniem na sporządzanie dokumentacji dotyczącej  

przekwalifikowania gruntów rolnych na leśne. Powiat otrzymał środki w kwocie 

10 000 zł z Urzędu Wojewódzkiego na prace geodezyjno – urządzeniowe na potrzeby 

rolnictwa oraz kwotę 17 248zł na wynagrodzenia osób wykonujących zadania zlecone 

dotyczące rolnictwa. Dodała, że jeżeli chodzi o ochronę środowiska wpływy dotyczące 

opłat z Urzędu Marszałkowskiego za przemysłowe korzystanie ze środowiska 

zaplanowane zostały na kwotę 300 000 zł. Następnie Pani Skarbnik przedstawiła 

informacje ogóle dotyczące budżetu powiatu na 2025 roku. Wyjaśniła, że dochody 

zostały zaplanowane w wysokości 214 234 902,40 zł, natomiast zaplanowana kwota 

wydatków to 222 182 966,48 zł. Kwotę planowanego deficytu budżetu powiatu 

określa się w wysokości 7 948 064,08 zł. Wyjaśniła, że deficyt zostanie pokryty 

kredytem w wysokości 4 600 000 zł oraz wolnymi środkami pozostałymi na rachunku 

bieżącym w kwocie 3 348 064,08 zł. Dodała, że po stronie przychodów zaplanowany 

został kredyt w wysokości 4 600 000 zł, wolne środki w wysokości 5 000 000 zł, 

niewykorzystane środki na rachunku budżetu 390 000 zł oraz spłata pożyczki 

krótkoterminowej z SPZOZ w Kraśniku w kwocie 3 000 000 zł. Po stronie rozchodów 

zaplanowana została spłata kredytów w kwocie 5 041 935,92 zł oraz pożyczka dla 

SPZOZ w Kraśniku w wysokości 3 000 000 zł. Jeżeli chodzi o wieloletnią prognozę 
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finansową kredyt zostanie spłacony w 10 ratach po 460 000 zł. Pani Skarbnik dodała, 

że ma nadzieję, że nie będzie konieczności zaciągania kredytu w 2025 roku.       

 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał ile razy w czasie pełnienia przez Panią Skarbnik 

funkcji zaciągany był kredyt. 

 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że jeden raz w 2019 roku w kwocie 4 000 000 zł.  

 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu budżetu Powiatu na 2025 rok. 

 

„za” głosowało – 3 radnych, 

„przeciw” – brak, 

„wstrzymało się” – 1 radny. 

 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska przy 3 głosach „za”, braku 

głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się” pozytywnie zaopiniowała projekt 

budżetu Powiatu na 2025 rok. 

 

Punkt 5. Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że materiały zostały udostępnione  

w systemie eSesja. Następnie poprosił Panią Iwonę Szymańską Skarbnika Powiatu  

o przedstawienie projektu wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że zaplanowany został wzrost dochodów i wydatków w 

poszczególnych latach. Zaplanowana została również sprzedaż mienia w wysokości 

735 000 zł, która dotyczy działki przy ul. Kościuszki oraz mieszkanie w Wólce 

Gościeradowskiej. Zaplanowana została kontynuacja zadań z roku 2024.    

 

Pan Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Pan Radny Mariusz Socha zapytał o wysokość środków na promocję powiatu w roku 

2024. 

 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że w budżecie na 2024, na promocję zaplanowana została 

kwota w wysokości około 1 000 000 zł.  

 

Pan Mariusz Socha zauważył, że ponownie zaplanowana została organizacja 

Festiwalu Maliniaki.  

 

Pan Radny Marek Kołtun wyjaśnił, że jest to cykliczna impreza, której nazwa została 

zmieniona w związku z niekorzystną sytuacją na rynku malin.   
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Pan Radny Mariusz Socha dodał, że zmiana nazwy Festiwalu Maliniaki nie była 

dobrym pomysłem.  

 

Pan Radny Marek Kołtun wyjaśnił, że w momencie, gdy zbliżano się do czasu 

organizacji Festiwalu Maliniaki, pojawiały się głosy, że plantatorzy nie mają czego 

świętować, z uwagi na niską ceną malin. Pan Radny uważa, że Festiwal powinien 

zostać zorganizowany nawet, jeżeli nie ma powodu do świętowania, z racji zawartych 

pewnych kontraktów, umów z wykonawcami. Dodał, że chętni do świętowania na 

pewno znaleźliby się, a świadczy o tym Festyn Barwy Lata, który cieszył się wysoką 

frekwencją. Nazwa Maliniaki w tamtym czasie była nie trafiona. Dodał, że podobnie 

sytuacja wygląd,a jeżeli chodzi o Konferencję Jagodowe Trendy, których organizacja 

została przerwana i obecnie trudno jest powrócić do zgromadzeniem chętnych 

uczestników tej imprezy.  

 

Pan Radny Mariusz Socha dodał, że również zauważył te trudności. 

 

Pan Radny Marek Kołtun wyjaśnił, że planowana jest organizacja Jubileuszu 20 – 

lecia Jagodowych trendów, który ma być hucznie świętowany.        

 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu wieloletniej prognozy finansowej. 

 

„za” głosowało – 3 radnych, 

„przeciw” – brak, 

„wstrzymało się” – 1 radny. 

 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska przy 3 głosach „za”, braku 

głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się” pozytywnie zaopiniowała projekt 

wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Punkt 6. Opracowanie planu pracy Komisji na 2025 rok. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że projekt ramowego planu pracy 

Komisji na 2025 rok został udostępniony w systemie eSesja. Następnie zapytał, czy 

ktoś chciałby przedstawić propozycje zmian w ramowym planie pracy. Wobec braku 

chętnych wyjaśnił, że zmian można dokonywać również w trakcie roku, jeżeli wystąpi 

taka konieczność. Zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem Ramowego planu 

pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska na 2025 rok.  

 

„za” głosowało – 4 radnych, 

„przeciw” – brak, 

„wstrzymało się” – brak. 
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Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt ramowego plany pracy Komisji.   

 

Punkt 7. Sprawy bieżące. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że na poprzednim posiedzeniu Komisji 

poruszany był temat dotyczący trudnych warunków lokalowych Powiatowego Zespołu 

Doradztwa Rolniczego. Wyjaśnił, że Zarząd Powiatu został poinformowany o tym 

problemie i poszukuje sposobu jego rozwiązania.  

 

Pan Radny Krzysztof Skórski dodał, że problem ten wskazują również rolnicy z Gminy 

Annopol. Dodał, że problemem powinien zająć się również Dyrektor ODR w 

Końskowoli.      

  

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że sesja odbędzie się 27 listopada  2024 

roku. 

 

Punkt 8. Zamknięcie obrad Komisji. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Pan Przewodniczący Komisji o godz. 16.20 

zamknął posiedzenie Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska,  

w dniu 20 listopada 2024 roku. 

 

 

Protokołowała       Przewodniczący Komisji 

 

  

Dorota Huber                             Henryk Flis
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